
RADA  POWIATU 

   w SŁUPSKU  

          

OR-II.R.0002.33.2017   

        

        

Protokół Nr XXXIII/2017 

sesji  Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 30 sierpnia 2017 roku 

 

 

XXXIII sesja Rady Powiatu Słupskiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w sali konferencyjnej                   

nr 202  od godz. 13 00. 

 

Ad I     

Otwarcie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - otworzył XXXIII sesję Rady Powiatu 

Słupskiego. 

Powitał przybyłych radnych.  

Powitał gości: 

Pana Andrzeja Szaniawskiego – Komendanta Miejskiej Policji w Słupsku. 

Pana Mariana Balickiego – z-cę  Powiatowego Lekarza Weterynarii w Słupsku.  

Powitał Zarząd Powiatu Słupskiego z jego przewodniczącym panem Zdzisławem Kołodziejskim, 

kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu, przedstawicieli mediów i wszystkich przybyłych 

na sesję. 

 

Obsługę prawną zapewniała radca prawny pani Beata Sadowska. 

      

Protokolantem obrad była pani Irena Kaczmaryk z Wydziału  Organizacyjnego. 

 

Ad II 

Stwierdzenie kworum 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczyło  17  radnych, na stan ustawowy Rady 21 radnych. Stwierdził, 

że obrady były prawomocne. 

(listy obecności radnych i gości stanowią zał. nr 1 i 2 do protokołu) 

       

Do protokołowania wyników głosowania sesji wyznaczył wiceprzewodniczącego Rady Andrzeja 

Kordylasa. 

 

 

 



      2 

Ad. III  

Zmiany w porządku obrad  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - przypomniał, że porządek obrad 

przekazał wcześniej do zapoznania się (zaproszenie stanowi zał. nr 3 do protokołu)  

W dniu 24 sierpnia br. do przewodniczącego Rady wpłynął wniosek od Zarządu Powiatu z prośbą                     

o wprowadzenie do porządku sesji projektu uchwały Rady Powiatu Słupskiego w sprawie udzielenia 

Gminie Parchowo pomocy finansowej w formie dotacji celowej na usuwanie skutków nawałnicy. 

Zapytał, czy ktoś z radnych ma w związku z wprowadzeniem tego projektu pod obrady sesji pytania. 

Radni nie mieli pytań. 

Wprowadzenie projektu uchwały poddał pod głosowanie, i zapytał, kto z radnych jest za 

wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały poprosił podnieść rękę, kto jest przeciw,                                    

kto się wstrzymał. 

podał wyniki głosowania: 

za - 17  przeciw – 0  wstrzymało się – 0  radnych 

Stwierdził, że projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji w pkt 7 ppkt 5, a ppkt 5 stanie 

się ppkt 6 itd.  

Zapytał, czy ktoś z radnych proponuje inne zmiany. Innych zmian radni nie zgłosili.                                      

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do realizacji programu sesji.  

  1. Otwarcie sesji. 

  2. Stwierdzenie kworum. 

  3. Zmiany w porządku obrad. 

  4. Przyjęcie protokołów XXXI i XXXII sesji. 

  5. Interpelacje i zapytania radnych. 

  6. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz z wykonania  

      uchwał Rady Powiatu Słupskiego. 

 7. Podjęcie uchwał:  

1) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Słupsk na realizację zadania inwestycyjnego 

pn. ”Przebudowa drogi gminnej nr 119033G w miejscowości Redęcin”, 

2) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy 

Państwowe Nadleśnictwo Leśny Dwór środków na finansowanie inwestycji pn.:  „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1176G Dębnica Kaszubska – Podwilczyn”, 

3) w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/261/2017 z dnia 28 marca 2017 roku zawarcia umowy 

partnerskiej z Gminą Dębnica Kaszubska na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1176G na odcinku Dębnica Kaszubska – Podwilczyn”, 

4) zmieniająca uchwałę Nr XXX/289/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 maja 2017 r.                        

w sprawie udzielenia Gminie Słupsk dotacji celowej na realizację zadania pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1111G od skrzyżowania z drogą krajową nr 21 we Włynkówku do torów 

kolejowych w Strzelinie”, 

5) w sprawie udzielenia Gminie Parchowo pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 

usuwanie skutków nawałnicy, 
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6) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych                         

na terenie Powiatu Słupskiego w 2017 roku, 

7) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2017 r. , 

8) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego. 

9)   w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Słupskiego. 

 8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 9. Wnioski i oświadczenia radnych. 

10. Zakończenie sesji. 

         

Ad. IV 

Przyjęcie protokołów XXXI i XXXII sesji. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przypomniał, że protokół XXXI                

sesji był wyłożony do wglądu w pokoju nr 207 Wydziału Organizacyjnego. Do dnia dzisiejszego                     

nie wpłynęły uwagi. Zapytał o uwagi. Uwag radni nie zgłosili. Stwierdził, że protokół  XXXI sesji 

Rady  został przyjęty.       

                       

Również protokół XXXII sesji był wyłożony do wglądu w pokoju nr 207 Wydziału Organizacyjnego. 

Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły uwagi. Zapytał o uwagi. Uwag radni nie zgłosili. Stwierdził,                       

że protokół  XXXII sesji Rady  został przyjęty.       

       

Ad. V   

Interpelacje i zapytania 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chce 

złożyć interpelację. Głosu udzielił radnej Barbarze Zawadzkiej. 

 

Radni Barbara Zawadzka i Andrzej Kordylas - złożyli pisemną interpelację w sprawie                              

pomocy w doprowadzeniu usług internetu szerokopasmowego światłowodem do Gminy Damnica. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Markowi 

Kołtunowi. 

 

Radny Marek Kołtun - interpelował w sprawie drogi, prosił o odnowienie oznakowania poziomego 

na drodze 1133G od skrzyżowania Jezierzyce SHR do skrzyżowania w miejscowości Siemianice. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera: 

− poinformował, że nie otrzymał jeszcze odpowiedzi na temat drogi w miejscowości Rzuszcze, 

− poprosił o interwencję w sprawie drogi 213 przy słupkach 31 i 30,8, gdzie krzaki na poboczu 

zasłaniają znaki drogowe, 
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− przekazał, że otrzymał odpowiedź na interpelację w sprawie oczekiwania na pomoc medyczną                      

i zapytał czy będziemy coś dalej robić w sprawie przyjmowania ludzi na SOR. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Sławomirowi 

Ziemianowiczowi. 

 

Radny Sławomir Ziemianowicz - interpelował w sprawie naprawy trzech bardzo niebezpiecznych 

miejsc na drodze Łosino – Barcino. 

 

Ad. VI  

Sprawozdanie Zarządu Powiatu z działalności w okresie od poprzedniej  sesji  oraz z wykonania 

uchwał Rady Powiatu 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił Staroście Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu. 

       

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – zwracając się do przewodniczącego Rady i Wysokiej Rady 

przedstawił Sprawozdanie, które stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

       

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – otworzył dyskusję nad 

przedstawionym „ Sprawozdaniem”. Głosów nie było.   

 

Ad. VII  

Podjęcie uchwał: 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  poinformował, że projekty uchwał  

były omawiane na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu i zaopiniowane 

pozytywnie. 

       

ppkt 1) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Słupsk na realizację zadania  

                inwestycyjnego pn. ”Przebudowa drogi gminnej nr 119033G w miejscowości  

                Redęcin” 

       

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, kto z radnych chce zabrać 

głos. Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 5 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał kto z  radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 17  przeciw - 0 wstrzymało się - 1 radnych 
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Stwierdził, że uchwała Nr XXXIII/303/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 sierpnia 2017 r.                                    

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Słupsk na realizację zadania  

inwestycyjnego pn. ”Przebudowa drogi gminnej nr 119033G w miejscowości Redęcin”, została 

podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 6 do protokołu) 

 

ppkt 2) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy  

             Państwowe Nadleśnictwo Leśny Dwór środków na finansowanie inwestycji 

             pn.:  „Przebudowa drogi powiatowej nr 1176G Dębnica Kaszubska – Podwilczyn” 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, kto z radnych chce zabrać 

głos. Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 7 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał kto z  radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 18  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXIII/304/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 sierpnia 2017 r.                                    

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy  

Państwowe Nadleśnictwo Leśny Dwór środków na finansowanie inwestycji pn.:  „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1176G Dębnica Kaszubska – Podwilczyn”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 8 do protokołu) 

    

ppkt 3) w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/261/2017 z dnia 28 marca 2017 roku zawarcia  

              umowy partnerskiej z Gminą Dębnica Kaszubska na realizację zadania 

              pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1176G na odcinku Dębnica Kaszubska –  

              Podwilczyn” 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, kto z radnych chce zabrać 

głos. Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 9 do protokołu) 

     

Przystąpił do głosowania  i zapytał kto z  radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 18  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXIII/305/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 sierpnia 2017 r.                                    

w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/261/2017 z dnia 28 marca 2017 roku zawarcia  

umowy partnerskiej z Gminą Dębnica Kaszubska na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1176G na odcinku Dębnica Kaszubska – Podwilczyn”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 10 do protokołu) 
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ppkt 4) zmieniająca uchwałę Nr XXX/289/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 maja 

              2017 r. w sprawie udzielenia Gminie Słupsk dotacji celowej na realizację zadania 

              pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1111G od skrzyżowania z drogą krajową nr 21 

              we Włynkówku do torów kolejowych w Strzelinie” 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, kto z radnych chce zabrać 

głos. Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 11 do protokołu) 

       

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z  radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 18  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXIII/306/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 sierpnia 2017 r.                                    

zmieniająca uchwałę Nr XXX/289/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 maja 2017 r. 

w sprawie udzielenia Gminie Słupsk dotacji celowej na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1111G od skrzyżowania z drogą krajową nr 21we Włynkówku do torów kolejowych 

w Strzelinie”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 12 do protokołu) 

 

ppkt 5) w sprawie udzielenia Gminie Parchowo pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 

              usuwanie skutków nawałnicy 

      

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, kto z radnych chce zabrać 

głos. Głosu udzielił radnemu Andrzejowi Zawadzie. 

 

Radny Andrzej Zawada – co do uchwały nie miał żadnych uwag, można się tylko cieszyć                                    

i dziękować za taką inicjatywę. Natomiast, każdy z nas jak tu siedzimy, dyrektorzy placówek, 

jesteśmy wrażliwy na potrzeby ludzkie. Każdy z nas, z racji tej, że pełnimy mandaty powierzone 

przez wyborców, chcemy, czy nie chcemy na co dzień też charakteryzujemy się większa, czy 

mniejszą wrażliwością społeczną. Zwrócił uwagę na zapis w informacji, którą otrzymali. Nikt nie ma 

wątpliwości, że ochotnicy strażacy nie tylko są wrażliwi, ale narażają swoje życie. W informacji 

czyta, że łącznie około 100 strażaków przepracowało 270 godzin. Fizycznie może i tak wyszło, ale 

wydaje się, że jest to niezręczny zapis. Proponował, by zastanowić się, wie, że ktoś, kto przygotował 

tę informację chciał zrobić rzetelnie, niemniej efekt czasami może być odwrotny.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - głosu udzielił panu Waldemarowi 

Fuchs naczelnikowi Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Obronności. 

 

Pan Waldemar Fuchs naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Obronności – wyjaśnił, 

że pracowało 12 osp i 15 zastępów i, te zastępy zmieniały się co osiem godzin, nie można dzielić na 

osoby, liczy się zastępy, czyli pracują nie po trzy godziny, tylko po naście godzin. 

 

Radny Andrzej Zawada – powiedział, że chodzi o odbiór. 
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - głosu udzielił panu Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu staroście. 

       

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – dodał, że nie wszystkie osp, które pracowały są umieszczone 

w tym wykazie. Nie ma osp z gminy Smołdzino, a tak stało się dlatego, że strażacy ci na czele                              

z wójtem również wyjeżdżali do pracy, ale poza systemem o którym decydował komendant Miejski  

Państwowej Straży Pożarnej, i ta informacja jest oficjalna, Natomiast nieoficjalnie strażacy                               

ze Smołdzina też pracowali i tego wykazu nie ma. Zgadza się z radnym rację, że jest to nieprecyzyjne 

wyrażenie. Na zewnątrz informacja ta musi być inna.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze.  

 

Radny Paweł Gonera – powiedział, że kontaktował się ze strażakami, którzy udzielali te prace 

pomocnicze. Prace te były bardzo dobrze zorganizowane i to, że kieruje taka akcją komendant 

wojewódzki jest jak najbardziej sensowne, ponieważ kiedy jest dużo rąk do pracy, to można zrobić 

więcej bałaganu niż pomóc. W opinii tych, którzy tam byli cała akcja była bardzo dobrze 

zorganizowana. Za to poprosił podziękować komendantowi wojewódzkiemu.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 13 do protokołu) 

       

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania  i zapytał 

kto z  radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę,                                      

kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 17  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXIII/307/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 sierpnia 2017 r.                                    

w sprawie udzielenia Gminie Parchowo pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 

usuwanie skutków nawałnicy, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 14 do protokołu) 

 

ppkt 6) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek  

                  ogólnodostępnych  na terenie Powiatu Słupskiego w 2017 roku 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, kto z radnych chce zabrać 

głos. Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 15 do protokołu) 

       

Przystąpił do głosowania  i zapytał kto z  radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 17  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXIII/308/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 sierpnia 2017 r.                                    

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych                        

na terenie Powiatu Słupskiego w 2017 roku, została podjęta. 
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(uchwała stanowi zał. nr 16 do protokołu) 

          

ppkt  7) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2017 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – poinformował, że wpłynęła 

autopoprawka, głosu udzielił pani Jadwidze Janickiej Skarbnik Powiatu. 

       

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu – poinformowała, że Zarząd Powiatu Słupskiego zwraca 

się z prośbą o przyjęcie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Słupskiego na 2017 rok polegającej na zwiększeniu wartości zadania inwestycyjnego                                            

pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1120G na   odcinku Gąbino – granica gminy Ustka (Gmina 

Ustka)” z kwoty 900 000 zł na kwotę 1 165 670  zł, tj. o kwotę 265 670 zł. Zadanie współfinansowane 

w 50 % przez Gminę Ustka w kwocie    582 835 zł, tym samym dokonuje się zwiększenia dochodów 

majątkowych o kwotę 132 835 zł planowanych do otrzymania z tytułu pomocy finansowej udzielonej 

przez Gminę na realizację w/w zadania. Konieczność zwiększenia środków finansowych na 

powyższe zadanie wynika z faktu, iż po przeprowadzonym czwartym postępowaniu w trybie 

przetargu nieograniczonego nie    wpłynęła oferta na wykonanie w/w zadania za kwotę zabezpieczoną 

w budżecie, dlatego należało ją zwiększyć,  

-  zmianie wartości planowanych do uzyskania środków z Nadleśnictwa Leśny Dwór z kwoty 203 219  

   zł do kwoty 203 448 zł na zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1176G na  

   odcinku Dębnica Kaszubska - Podwilczyn (Dębnica Kaszubska)” zgodnie z zawartą umową, tym  

   samym zmianie ulegnie wysokość dofinansowania przez Gminę Dębnica Kaszubska z kwoty  

   153 691 zł na kwotę 153 576 zł, tj. zmniejszenie o kwotę 115 zł, 

- przekazaniu z rezerwy ogólnej dotacji celowej w formie pomocy finansowej dla Gminy Parchowo  

   w kwocie 50 000 zł na wypłatę zasiłków celowych dla osób lub rodzin poszkodowanych w wyniku  

  niekorzystnych zjawisk atmosferycznych noszących znamiona klęski żywiołowej (huragan  

  połączony z ulewnym deszczem), które miały miejsce w dniu 11 sierpnia br. 

W związku z autopoprawkami zmieniają się kwoty ujęte  w treści uchwały budżetowej jak                             

i w poszczególnych załącznikach.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy są pytania. Pytań nie 

było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 17 do protokołu) 

Przystąpił do głosowania i zapytał kto z radnych jest za przyjęciem wraz z autopoprawką  

omówionego projektu chwały, zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 16  przeciw - 0   wstrzymało się - 1 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXIII/309/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 sierpnia 2017 r.                   

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2017 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 18 do protokołu) 
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ppkt 8)  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – wskazał, że również wpłynęła 

autopoprawka, głosu udzielił pani Jadwidze Janickiej Skarbnik Powiatu. 

       

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu – poinformowała, że autopoprawka związana jest                           

ze zmianami wprowadzonymi do budżetu autopoprawką.  

      

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego –  zapytał, czy są pytania do pani 

skarbnik. Pytań nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 19 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał kto z  radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu chwały, 

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 17  przeciw - 0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXIII/310/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 sierpnia 2017 r.                                    

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 20 do protokołu) 

 

ppkt 9)  w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - poinformował, że Wojewoda 

Pomorski przekazał do Rady Powiatu Słupskiego skargę  ………………………………………….*) 

na działalność Starosty Słupskiego, w sprawie  zatrudnienia w Starostwie Słupskim urzędnika, który 

wyrokiem Sądu Rejonowego w Słupsku został uznany za winnego oraz przeprowadzenia 

postępowania wyjaśniającego w zakresie niedochodzenia zasądzonego odszkodowania od 

pracowników Starostwa, którą przekazałem do rozpatrzenia Komisji Rewizyjnej.  

Proszę panią Annę Pietrzak  przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie w tej sprawie 

stanowiska Komisji. 

  

Pani Anna Pietrzak przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – przedstawiła stanowisko komisji 

Rewizyjnej.   

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi? 

Uwag nie było. 

(skarga stanowi zał. nr 21 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania skargi, i zapytał kto z  radnych jest  za uznaniem skargi za bezzasadną 

poprosił podnieść rękę,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 17  przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 
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Stwierdził, że Rada Powiatu Słupskiego uznała skargę …………………………………….*)                                    

na działalność Starosty Słupskiego w sprawie  zatrudnienia w Starostwie Słupskim urzędnika, który 

wyrokiem Sądu Rejonowego w Słupsku został uznany za winnego oraz przeprowadzenia 

postępowania wyjaśniającego w zakresie niedochodzenia zasądzonego odszkodowania                                    

od pracowników Starostwa,  za bezzasadną.  

 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 22 do protokołu) 

Przystąpił do głosowania projektu uchwały  i zapytał  kto z  radnych jest za przyjęciem  omówionego 

projektu uchwały, proszę podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 17  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXIII/311/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 sierpnia 2017r                       

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 23 do protokołu)  

 

(protokół wyników głosowania XXXIII sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30.08.2017 roku 

stanowi zał. nr 24 do protokołu) 

 

(wnioski i opinie  Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu z dnia 23 i 30..08.2017 r. 

stanowi zał. nr 25 i 26 do protokołu) 

 

Ad. VIII  

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

           

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił staroście panu 

Zdzisławowi Kołodziejskiemu.  

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – poinformował, że odpowiedzi na interpelacje radnych będą 

udzielone na piśmie. Odniósł się do interpelacji radnych Barbary Zawadzkiej i Andrzeja Kordylasa 

w sprawie pomocy w doprowadzeniu usług internetu szerokopasmowego światłowodem do Gminy 

Damnica, i poinformował, że spotkanie, które się odbyło w Starostwie dotyczyło pierwszego etapu 

prac w gminach Smołdzino, Główczyce i Ustka. Dodał, że 20 września br. odbędzie się konwent 

wójtów i burmistrzów powiatu słupskiego, na którym będzie przedstawiciel firmy i będą mówić                         

o następnych etapach  doprowadzenia usług internetu w pozostałych gminach powiatu słupskiego.  

 

Radny Andrzej Kordylas – wyjaśnił, że inwestycja ta została zakończona w gminie Damnica, 

natomiast nie została uruchomiona usługa.   

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – nie słyszał o takiej inwestycji. W gminie Słupsk i w innych 

gminach też prowadzono inwestycję, ale nigdy się nie zakończyła. Jest to zupełnie coś innego.  

Inwestycja o której jest mowa dopiero się rozpoczyna.   

Odnośnie interpelacji radnego Sławomira Ziemianowicza, również odpowiedzą w jakim terminie,               

bo, że usunąć trzeba zagrożenie, to nie ma wątpliwości.  
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Andrzejowi 

Zawadzie. 

 

Radny Andrzej Zawada – odnośnie firmy Orange, mieszkańcy pytają, (mieli adresy e-mail), gdzie 

przedstawiciel do tego zadania miał w adresie e-mail powiat słupski. Domyśla się, że miał 

upoważnienie. Pytali radnego, a on za wiele o tym nie wie. Myślał, że jakaś informacja będzie 

zamieszczona na stronie, i przekazał adres do osób, które są reprezentantami.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Lisowskiemu. 

       

Radny Paweł Lisowski – wyjaśnił, że projekt nazywa się szerokopasmowy powiat słupski,                            

jest realizowany przez firmę Orange z programu operacyjnego Polska Cyfrowa. Ma doprowadzić 

nitkę do szerokopasmowego internetu opartego na światłowodach. Pierwszy etap do 2017 roku. 

Wiedzą, że firma pozyskała środki finansowe na drugi etap, który ma być sfinalizowany do 2020 

roku. Jako wykonawcy doprowadzą tylko światłowód do poszczególnych miejscowości, natomiast, 

czy gospodarstwa domowe przyłączą się do tego internetu jest to inna sprawa, nie objęta projektem 

szerokopasmowym  powiat słupski. Dodał, że z programu Polska Cyfrowała mogły korzystać firmy 

lokalne, które pozyskały pieniądze, żeby te światłowody położyć w określonych miejscach, a to co 

później dzieje się z tymi światłowodami to jest inna sprawa. W kolejnej edycji mogą startować duże 

firmy, a nie lokalne stąd firma Orange zainteresowała się powiatem słupskim. Myśli, że jest                                      

to gwarancja tego, że firma zdecydowała się i pozyskała środki europejskie z dużym wkładem 

własnym i nie poprzestanie na tym, żeby te światłowody rozłożyć, ale będzie chciała na tym zarobić.  

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – poinformował, że na spotkaniu Komisji Bezpieczeństwa  

prezes szpitala informował o zmianach organizacyjnych szpitala, które zdecydowanie obniżą 

wielkość tych kolejek. Można zaproponować  i zaprosić prezesa na sesję rady. Prezes będzie na 

Komisji Bezpieczeństwa, na której złoży informację co się zmieniało, a starosta radnym przekaże                       

te informacje. 

  

Ad. IX 

Wnioski i oświadczenia radnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

złożyć wniosek lub oświadczenie.  

 

Ad. X 

Zakończenie sesji 

     

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – stwierdził, że porządek dzisiejszej 

sesji został wyczerpany. Zamknął XXXIII sesję Rady Powiatu Słupskiego. Podziękował radnym                                 

i wszystkim obecnym za udział w obradach. Podziękował za współpracę w sprawnym 

przeprowadzeniu sesji.  
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Integralną częścią niniejszego protokołu stanowi nagranie na taśmie DVD oznaczonym                                 

nr XXXIII//2017 z dnia 30 sierpnia 2017 roku i przechowywane przy protokole w Wydziale 

Organizacyjnym. 

zakończenie  godz. 1420 

         Przewodniczący Rady 

                   Jan Olech 

 

Protokołowała: 

Irena Kaczmaryk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
* Jawność danych została wyłączona na podstawie ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 

r. o ochronie danych osobowych (Dz. U. 2016 r. poz. 922). 

Wyłączenie jawności tych danych dokonał Sebastian Wójcik w dniu 07.09.2017 

roku. 



 


